

Bestyrelsesmøde MCV, Mandag d. 16. August 2021

Deltagere: Jakob Madsen, Jacob Overgaard, Michael Stahl, Sif Eltoft, Andreas Mühlemann og Kasper Holst.

Dagsorden og mødedisciplin:

- Det laves et opslag omkring vores næstkommende bestyrelsesmøde. Dette godkendes af bestyrelsen, før det lægges op i klubbens Facebook gruppe (altså ikke den lukkede) 1 uge før mødet. 2 dage før vores møde sendes dagsorden ud i bestyrelsens Messenger gruppe.
- Der skal indsamles punkter og udsendes dagsorden internt i bestyrelsen senest en uge før mødet.
- Referat skal på hjemmesiden, det står i vedtægterne! Må der linkes til referatet på Facebook?
 - Det besluttet at link til referat lægges på Facebook men uden mulighed for at kommentere på opslaget, da referatet som udgangspunkt er ren information og ikke et oplæg til diskussion.

Aflønning af kaptajner

- Michael har lavet overslag på udgifter til aflønning af kaptajner med gavekort til lokal cykelbutik.
- Der er undersøgt samarbejdspartnere til konceptet. Fri Cykler har vist interesse og har tilbudt at sponsere 30.000 kr. første år til projektet. Der afregnes efter første år.
- Klubbens andel anslås til at være 30-40.000.
- Der flertal for at gå videre med projektet som et 1-årigt prøveforløb, der skal evalueres løbende.
- Der fastsættes et beløb på 50 kr. pr. træningstime.
- Kaptajner aflønnes som sædvanligt med tøj efter en fuld sæson som træner. Herudover tilbydes nye kaptajner en trøje ved opstart.

Klubtøj

- Alé er valgt som ny tøjleverandør
- Der køres to serier (Prime og PPR) i kort trøje/shorts. I øvrige artikler køres primært Prime pga. pris/kvalitets-forhold. Nogenlunde samme udvalg som nuværende leverandør.
- Det ønskes at lægge tøj på lager (minimum kort trøje) til hurtig levering til nye medlemmer og kaptajner. Egedsoe tilbyder op til 12 måneders kredit (restlager afregnes 1 år efter bestilling). Hvor meget vil klubben binde i tøjlager?
 - Der laves oplæg til lagerbeholdning ud fra første bestillingsliste!
- Ønske om Elite Fly dunke. Disse har min. styktal på 500, vil klubben dække denne udgift til lager?
 - Det er for stort et beløb lige nu, da klubben har mange udgifter pt. Og der også skal bindes penge i tøjlager.

Klublokale

- Kommunen har sponsoreret maling til vægge/vinduer og vil få fjernet graffiti på facaden.
 - Skal der laves en arbejdsdag? (maling o.l.)

- Er der mulighed for flere parkeringspladser? Kasper undersøger med kommunen.
- Kan vi dele udgifter til inventar med de andre klubber? Hvad med kommunen? Kasper undersøger om TdF-start vil bidrage.
- Der er flertal for at starte op med eksisterende inventar og genbrugsmøbler for at holde udgifterne nede. Hvis lokalerne bliver flittigt brugt kan der løbende opgraderes.
- Hvornår skal lokalerne tages i brug?
 - Der laves en åbent hus-dag søndag den 12. september kl. 12.00, hvor lokalerne indvies. Kasper og Sif sørger sodavand, kaffe og kage.

Økonomi:

- 327.000 i klubkassen
- 6 nye medlemmer i august

Intro dage

- Vi missede intro dag i august, kan vi nå det til september?
 - Kasper og Andreas melder sig til at tage intro dag mandag den 6. september og én i oktober.
 - Skal promoveres igennem Facebook og Visit Vejle

Klubdag

- Kan vi nå det i år? Kan det evt. kombineres med Klassikeren? Jakob tager fat i festudvalget.

Klassikeren

- Kan vi nå at arrangere noget i år? Kasper tager fat i Jens.

Næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag den 2. November.